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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 21  august  2014, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
00

 în prezenţa a 18 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1800 din 14 august 2014 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 21 august 2014, ora 12
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 

2. Dinu Ionel 

3. Bălănean Viorel  

4. Vladu Alexandru 

5. Cepraga Cornel Sorin 

6. Ciobanu George Daniel 

7. Preda Petronela Daniela 

8. Popazu Liviu 

9. Ciulacu Mirela 

10. Badea Ionuţ 

11. Gâdea Gheorghe 

12. Spoială Slav Gheorghe 

13. Cioacă Ionuţ 

14. Truică Liliana 

15. Ilie Clement 

16. Măroiu Marian 

17. Pârlea Victor Constantin 

18. Gărgărea Dumitru 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Cartojan Dan Liviu 

 

Preşedinte de şedinţă este doamna Dinu Cristina Elena, aleasă prin H.C.L. nr.    

185 din 05 iunie 2014. 
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Domnul secretar Roşu Petre: Astăzi, 21 august 2014 a fost convocată şedinţă 

ordinară, sunt prezenţi 17 consilieri. Conform Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită. Având în vedere că 

preşedintele de şedinţă lipseşte, vă rog să faceţi propuneri pentru preşedinte de şedinţă.  

Rugăminte din partea presei să folosiţi microfoanele ca să se înregistreze cum trebuie. 

Domnul consilier Popazu Liviu:  Îl propun pe domnul consilier Măroiu Marian. 

Domnul secretar Roşu Petre: Dacă nu mai sunt propuneri, supun la vot propunerea 

făcută. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi propunerea a fost 

aprobată. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Bună ziua stimaţi colegi! Avem mai întâi de 

aprobat procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 24 iulie 2014. Dacă sunt ceva 

probleme, discuţii în legătură cu acest proces verbal? Dacă nu sunt, vă supun la vot. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 30 iulie 2014. Dacă în legătură cu 

acest proces verbal sunt ceva discuţii? Dacă nu sunt, vă supun la vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 06 august 2014. Dacă în legătură 

cu acest proces verbal sunt ceva discuţii? Dacă nu sunt, vă supun la vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule preşedinte aş avea o rugăminte înainte să 

începem ordinea de zi, aş vrea să propun şi eu ceva. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu putem la „Diverse”? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu, ca să elucidăm cazul de la început, ca să ştim 

cum stăm. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Care caz? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ştiţi că în cazul USL-ului acum un an şi ceva a avut 

loc o mică schizmă, eu o numesc schizma apuseană. Iată că de data asta ne asociem la 

1054 al marii schizme şi vreau să ştiu şi eu ce se întâmplă în cadrul PNL-ului şi totodată 

propun ca executivul să facă nişte ecusoane pentru participanţii la şedinţele de Consiliu şi 

aici în speţă mă refer la consilieri, să ştim şi noi din ce partid facem parte. Ştiu că liberalii 

s-au spart deja în două grupări. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Vă rog frumos, domnule Dinu! La „Diverse” 

discutăm de care vrem. Nu are sens, acum. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu ştim nimic. 

Domnul consilier Dinu Ionel: A? Probabil dvs. nu aţi fost anunţată de colegi. 

Domnul consilier Măroiu Marian: O să punem şi ecusoane, dacă doriţi 

dumneavoastră. 
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Punctul 1: proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local al 

domnului GĂRGĂREA DUMITRU 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule Secretar. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Raportul Comisiei. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, să trecem la 

procedura de validare. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost 

aprobată. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Jurământul. 

Domnul Gărgărea Dumitru depune jurământul. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Din acest moment puteţi vota. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Comisia de validare. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Da, eu am spus la început, raportul Comisiei. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul Comisiei de validare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Concluziile au fost că s-au întrunit 

condiţiile legale pentru numirea domnului coleg în funcţia de  consilier local. S-a dat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Mulţumim frumos. 
 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiilor de specialitate 

ale Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am o întrebare la domnul primar. Vă rog, 

respectuos, să-mi spuneţi şi mie cine a făcut reconfigurarea acestor comisii şi mai ales în 

ce bază. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând reconfigurarea acestor comisii nu 

le-a făcut executivul, ele sunt la propunerea partidelor care fac parte din Consiliu. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Există o propunere în acest sens? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există ceea ce aveţi la comisie. Eu ştiu că dvs. aţi 

făcut o adresă că nu eraţi în nici o comisie. Reconfigurarea comisiilor s-a realizat în baza 

adresei dvs. de discriminare pentru faptul că nu aţi fost trecută în nici o comisie. Drept 

urmare, această doleanţă a dvs. v-a fost satisfăcută şi sunteţi membru într-o comisie. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: În care comisie, domnule primar? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu ştiu. Vreau să ştiţi dvs., că dvs. aţi aprobat sau 

aprobaţi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă spun eu: învăţământ-cultură. Un avocat la 

învăţământ-cultură? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: O comisie serioasă şi bună şi de viitor. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu contest. Îmi face plăcere să fiu colegă cu 

domnul inspector general. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Având în vedere la ce investiţii Primăria are în 

plan privind dezvoltarea sistemului de învăţământ şi infrastructura sistemului de 

învăţământ, eu zic că este o comisie foarte puternică. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Foarte bună şi din punctul meu de vedere, 

domnule primar toate comisiile de specialitate sunt bune. Problema mea este alta, avem 

un regulament pe care ar trebui să-l respectăm cu toţii, Regulamentul de funcţionare al 

Consiliului Local. Acest regulament prevede că repartizarea în comisii se face pe baza 

unor criterii profesionale, de studii, de opţiuni. Eu, ca avocat, nu mă regăsesc, de fapt. Nu 

ar trebui să mă regăsesc într-o comisie de învăţământ, cu tot respectul. Mi-ar fi plăcut la 

un moment dat să fiu profesoară însă destinul a ales să fiu avocat. Nu am cum, eu sunt 

mult mai utilă, domnule primar, în comisia juridică. Dvs. nu credeţi că aşa stau lucrurile? 

Aşa ar trebui să fie. De ce nu pot eu... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce criterii aţi avut la bază când aţi spus că aţi fi 

mai utilă în comisia juridică? Studiile? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Studiile şi... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt criterii de bază, nu? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Sunt criterii de bază, instituite nu de mine, ci de 

regulament. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nici o problemă. Daţi-mi voie să fac o propunere, 

cu toate că eu nu am voie să fac propuneri în interiorul hotărârii, eu am venit şi am depus-

o spre aprobare. Daţi-mi voie şi dacă cineva vrea să fie în asentimentul meu să ia această 

propunere, să-l înlocuiască pe domnul Spoială care nu are studii juridice şi este şeful 

comisiei juridice cu doamna Ciulacu Mirela. Nici o problemă, doamnă, vi se satisface şi 

acestă dorinţă pe aceleaşi criterii şi nici o problemă, suntem de acord. Eu cel puţin, din 

punctul acesta de vedere sunt de acord. Eu cred că domnul Spoială a dat dovadă şi de 

profesionalism şi la comisia juridică, cum a dat şi la comisia de buget şi la comisia de 

învăţământ şi cred că ar fi criteriul cel mai bun. A fost punctul meu de vedere, doamnă.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă întreb altceva domnule primar: câţi jurişti 

fac parte din comisia juridică. Vă rog să-mi răspundeţi dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna Ciulacu, am să vă spun un singur lucru: 

atâta timp cât preşedintele este economist, ce pretenţii aveţi dvs.? Ce probleme aveţi? 

Puneţi la îndoială competenţa domnului Spoială vis-a-vis de studiile dumnealui? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu nu pun la îndoială competenţa nimănui. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi şi atunci? De ce ridicaţi această problemă? 

Punctul meu de vedere a fost acesta, dvs. votaţi în consecinţă, dar mi se pare că facem 

tam-tam prea mare unde să fiu şi unde sunt. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu, eu vă cer un singur lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aţi venit şi aţi ridicat o problemă că sunteţi 

discriminată, că nu faceţi parte din nici o comisie şi v-am înţeles. Am luat şi partea 

feminină a acelei cerei şi am zis: poate spune că e discriminată ca şi parte feminină în 

Consiliu şi mâine - poimâine mă văd târât prin nu ştiu ce proces că.... 
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Doamna consilier Ciulacu Mirela: Promit că nu o voi face, deşi aş fi putut s-o fac. 

Nu cer decât respectarea regulamentului şi atât. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ok. Deci, dacă e să-l respectăm, să-l respectăm 

până la capât, eu v-am pus o propunere, vă rog s-o propuneţi dvs. şi nici o problemă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Faceţi propunere, doamna consilier. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar nu pot să fac eu propuneri. Spuneţi-mi cine 

face propunerile? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Lasaţi, că propun eu. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu faceţi dvs. că nu aveţi nici o calitate. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Îmi dau seama şi o felicit pe colega noastră care este 

proaspăt în politica românească, să ţină cont de un singur lucru: că aceste comisii ştiu că 

se constituie de ce scrie în regulamentul Consiliului local, scrie. În legislaţia română nu 

există aşa ceva. Vreau să vă spun doamnă, că şi eu de profesie sunt profesor de istorie şi 

de filosofie şi mă regăsesc în nişte comisii care nu are nici o treabă cu profesia mea.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Păi dvs. vreţi în toate comisiile. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu domnişoară, eu vreau în toate comisiile fiindcă 

am o experienţă, atât pe zonă politică şi pe zonă administrativă în care ştiu şi duc lucrurile 

într-un asemenea sens unde le încadrez într-o logică perfectă, fiindcă experienţa pe care 

eu o am, ca fost vicepreşedinte al Consiliului Judeţean, îmi dă acest drept. Am o 

rugăminte la dvs.: nu încercaţi să faceţi brânci la alţi colegi de-ai dvs. din comisii, 

aşteptaţi frumos la rând şi vă asigur că va veni şi rândul dvs.. Eu vă felicit că sunteţi un 

om politic proaspăt. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Domnule Dinu, am impresia că nu aţi înţeles 

despre ce este vorba. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să nu intrăm, doamna consilier.... 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu am cerut doar respectarea regulamentului. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să nu transformăm şedinţa într-un bâlci. 

Dacă mai sunt şi alte puncte de vedere? 

Domnul consilier Popazu Liviu: Dacă îmi daţi voie, domnule preşedinte, eu am o 

propunere concretă. Propun ca domnul Badea Ionuţ Mugurel să treacă la comisia de 

urbanism de la comisia juridică şi în locul lui să treacă domnul Măroiu.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Aţi avut în calcul competenţe? 

Domnul consilier Popazu Liviu: Da, domnul Măroiu e jurist. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu modificarea propusă de domnul Popazu. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind modificarea numărului şi componenţei 

membrilor Adunării Generale a Acţionarilor şi Consiliilor de Administraţie de la 

societăţile comerciale de sub autoritatea Consiliului Local 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil 

şi a propus ca domnul Spoială Gheorghe să rămână la Zona Liberă, domnul Cioacă să 

treacă la Centrala Termică. Susţin acest punct de vedere din următoarele trei argumente: 
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1. Am fost director general al Zonei Libere şi am înfiinţat-o de la zero şi am făcut 

ca această Zonă Liberă să funcţioneze. 

2. Zona Liberă a funcţionat şi are încă probleme, deci din punctul ăsta de vedere, 

cred că e necesar să fie cineva care să ajute la o bună funcţionare. Nu contest autoritatea 

directorului sau a actualei conduceri. 

3. Experienţa joacă un rol important în orice altă activitate. Eu zic că din punctul 

ăsta de vedere, pot să spun că am experienţa în Zone Libere şi a fost perioada de vârf a 

Zonei Libere Giurgiu şi consider că prin acest lucru se poate face o treabă favorabilă. Vă 

mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, eu aş avea un punct de vedere, domnule 

preşedinte, dacă îmi permiteţi. Tot respectul pentru toată activitatea domnului Spoială şi 

în cadrul Consiliului şi în cadrul Zonei Libere ca şi manager, după aceea în Consiliul de 

Administraţie, în A.G.A., în toate structurile în care dânsul a participat. O singură 

problemă avem, poate că a fost o problemă medicală, poate că a fost o altă problemă: de 

vreo 6 luni nu mai există o conlucrare acolo, de vreo 6 luni nu aţi mai semnat nici o hârtie 

şi a nu-ţi asuma răspunderea prin semnătură de a participa... Poţi să spui: domnule nu sunt 

de acord şi scriu pe ea că nu sunt de acord şi semnez, dar a nu semna documente şi a face 

ca să nu funcţioneze activitatea pentru că, Consiliul de Administraţie nu semnează 

hârtiile, e o problemă. Aici a fost singurul meu punct, atunci când a venit şi s-a solicitat 

această modificare. Dacă aveţi ceva să ne spuneţi şi poate că, e şi domnul director de la 

Zona Liberă, eu zic că nu ar fi să ne spălăm lucrurile, e bine să discutăm direct. Acesta a 

fost punctul, dacă este altul, deci nu se pune problema de competenţă pe profesionalism, 

se pune problema de comunicare şi conlucrare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, domnule primar, aici a fost într-

adevăr vorba de o perioadă de întrerupere, dar nu  ştiu neapărat dacă au fost 6 luni, 

chestiunea a fost pe chestii medicale şi în condiţiile acestea, sigur că eu mi-am revenit 

fizic în treburile acestea şi pot să fac faţă de a participa la şedinţe de Consiliu, de 

comisiile juridice, ale Administraţiei Zonei Libere Giurgiu. Nu e nici o problemă legată 

de participarea mea la toate şedinţele de aici încolo. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fiindcă vreau să avem o conlucrare, dacă avem 

membri ai Consiliului Local în organismele de conducere ale societăţilor în care Primăria 

este majoritar, vreau să avem şi conlucrare. Dacă nu avem conlucrare şi avem o înfrânare 

a activităţii datorită anumitor lucruri, ne trezim că muncim degeaba şi la un moment dat 

ne trezim cu o activitate nerentabilă pe alte criterii decât cele profesionale.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Corect. 

Domnul Cuc Răzvan Alexandru: Să înţeleg că la şedinţa pe care am avut-o ieri, de 

A.G.A. şi nu aţi participat, pardon, alaltăieri, înţeleg că veţi semna procesele verbale? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da, da, sigur. 

Domnul Cuc Răzvan Alexandru: Şi încă un lucru, vreau să fac menţiunea, toate 

lucrările pe care le emitem ca Zonă Liberă după ce-şi face tot circuitul, aprobarea în 

Consiliul de Administraţie, în Consiliul Local, practic membrii A.G.A. îşi iau un drept 

din Consiliu Local, fiindcă ele trec şi se aprobă în Consiliul Local. Mi se pare, cum să vă 

spun, rea intenţie ca membrii din A.G.A. să nu dorească să semneze aceste hotărâri.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar se votează în Consiliu. 
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Domnul Cuc Răzvan Alexandru: Se votează în Consiliu Local, deci nu e practic 

nimic. Dvs. v-aţi revenit din problemele medicale cu mult timp în urmă, dar nu aţi mai 

participat la şedinţele A.G.A. şi ştiţi foarte bine lucrurile acestea.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da. Deci, nu e vorba de 6 luni, e vorba 

de câteva şedinţe care au fost cu o întrerupere, dar nu e nici o problemă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu se pune problema de, eu ştiu, câştig material, 

fiindcă indemnizaţia e de 24 de lei la dvs.. 

Domnul Cuc Răzvan Alexandru: 21 de lei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, nu se pune problema de remuneraţie. 

Domnul consilier Dinu Ionel: E vorba de orgoliu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu e nici o problemă de orgoliu, 

problema e... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bun, vă rog să faceţi propuneri. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci avem o propunere de modificare a A.G.A. 

la... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnul Ionuţ, vă simţiţi lezat în 21 de lei? 

Domnul consilier CioacăIonuţ: Nu, nu e nici o problemă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Poate-s mai mulţi la Centrala Termică? 

Domnul consilier CioacăIonuţ: Oricum nu am luat nici un leu. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu am o propunere, domnule primar, de 

înlocuire a mea din A.G.A.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, nu mi-o spuneţi mie, spuneţi Consiliului. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Domnului preşedinte, propunerea mea este de 

înlocuire a mea din A.G.A. de la Pază Publică S.A. cu altcineva, cu un alt coleg.  

Domnul consilier Dinu Ionel: De ce? Şi acolo sunteţi incompatibilă? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar nu faceţi analiza situaţiei mele, domnule 

consilier. Nu aveţi competenţa s-o faceţi.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul Dinu! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Din orice A.G.A. şi Consiliu de Administraţie, 

este posibil să mai apară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru lucrurile acestea, e bine dacă mai sunt şi 

altele, trebuie să ne faceţi scris ca să... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte propuneri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Faceţi o propunere pentru Pază Publică S.A.. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Propun pe domnul Gîdea Gheorghe. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Cred că fac parte, domnule primar şi din C.A. 

de la Şcoala nr.8. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acolo, e o onoare. Doamnă, aţi văzut, se 

întregeşte, se întregea, doamnă. 

Domnul secretar Roşu Petre: Cu şcolile, nu e cazul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are nici o treabă cu şcoala. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu, nu, există un proiect şi cu şcolile. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 11 voturi pentru. Împotrivă? 7 voturi împotrivă. Abţineri?  
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Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu avem cum să-l propunem în foma iniţială, 

nu avem cum, ci doar cu propunerea mea. 

Domnul consilier Ilie Clement:   Vă depuneţi ulterior demisia. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Când s-a propcedat aşa domnule Clement? Dvs. 

personal v-aţi cerut înlocuirea. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Înseamnă că dvs. nu vreţi să munciţi în nici o 

comisie, nu vreţi să vă impuneţi. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în forma 

iniţială, deci, cine doreşte să demisioneze din vreun A.G.A., demisionează şi la şedinţa 

viitoare o să înlocuim. Mergem mai departe. 
 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 

valoare de 15.000 lei Societăţii Naţionale de Cruce Roşie din România - Filiala 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Şcolii 

Gimnaziale nr.10 Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar doamnei 

Pălăngeanu Dunia 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

„Buna-Vestire” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 

valoare de 15.000 lei, Societăţii Comerciale „PATY MEDIA” S.R.L. din Giurgiu  
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 

al Municipiului Giurgiu nr.16 din 30 ianuarie 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor unitare pe unitate 

de măsură a articolelor normelor de deviz şi a cotelor procentuale aferente 

cheltuielilor indirecte şi a profitului, utilizate de Societatea Comercială 

Administraţia Domeniului Public şi Privat S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice pentru obiectivul „Amenajare parc Tipografie” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar 

„Parohiei Înălţarea Domnului” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar 

„Parohiei Sf. M. Mc. Gheorghe”  
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ţinând cont că se numeşte şi Sf. Gheorghe, poartă 

numele oraşului nostru drag şi sfânt, eu sunt de acord şi vreau să susţinem biserica 

respectivă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 10 

abţineri. 
 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar 

Asociaţiei „Licurici” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de vânzare a 

terenurilor curţi aparţinând domeniului privat al Municipiului Giurgiu, în 

favoarea proprietarilor de locuinţe cumpărate în condiţiile Legii nr.112/1995, ale 

Decretului - Lege nr.61/1990 şi ale Legii nr.85/1992, a moştenitorilor acestora 

sau cumpărătorilor subsecvenţi 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

concesiune nr.218/06.01.2012 încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială THE FIRST SWIMMING POOL S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu propunerea ca art.1 să se completeze cu sintagma „în vederea recuperării 

debitului restant”. 

Domnul Trăistaru Cristian: Dacă îmi permiteţi, contractul face obiectul unui dosar 

pe rol. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci dacă constituie, deja are un debit şi 

e în proces, ca atare, nici o problemă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: O să-l introducem la art.1. 

Domnul secretar Roşu Petre: La art.1, alineat 2.: eventualele pagube produse în 

timpul derulării contractului vor fi recuperate. 

Domnul Trăistaru Cristian: Domnul Ghincea poate să ne spună că deja s-a 

pronunţat în favoarea noastră. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Noi nu ştim, nu avem hotărâre, nu avem 

nimic. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Cred că noi ne facem iluzii că vom lua ceva 

bani pentru că acest contract are două capitole 8, două capitole 9 şi în capitolul care ne dă 
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voie să reziliem contractul spune în felul următor: „încetarea contractului de concesiune, 

la cap.8, al doilea, prezentul contract de concesiune încetează în următoarele situaţii: b) 

neplata redevenţei prin depăşirea termenului de plată mai mult de patru trimestre conduce 

la rezilierea de drept a contractului cu plata unei despăgubiri în sarcina concedentului 

către concesionar”. Cine-i concedentul? Cine-i concesionarul? Adică, dacă avem ceva de 

luat, vom avea ceva de dat. Ei sunt în drept să-mi ceară mie bani sau poate nu înţeleg eu, 

o rog pe doamna jurist. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Concedentul suntem noi şi concesionarul, 

societatea, e clar, e în regulă. Nu ştiu dacă s-a efectuat plata redevenţei timp de patru 

trimestre sau nu. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu asta este, plata unei despăgubiri în sarcină, 

sarcina aceasta, obligaţia, concedentul... 

Domnul consilier Măroiu Marian: E a noastră. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Mi se pare anormal că acest contract a trecut. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Vă rog frumos să veniţi cu ceva propuneri, dacă 

aveţi. Domnul preşedinte al comisiei juridice a făcut o propunere de introducere a unui 

alineat. 

Domnul secretar Roşu Petre: Propunerea făcută este pertinentă şi formularea cu 

eventualele, pentru că încă nu e definitivă, eventualele pagube produse în executarea 

contractului vor fi recuperate pe căile prevăzute de lege. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Corect. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat cu 

alineatul propus. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea stabilirii valorii redevenţei pentru concesionarea terenului aferent Boxei 

60, Piaţa Centrală 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a votat împotrivă, dl. 

consilier Cepraga Sorin s-a abţinut, iar dl. consilier Dinu Ionel a votat pentru proiectul de 

hotărâre prezentat. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot 

împotrivă. (dl. consilier Spoială Slav Gheorghe) Abţineri? 4 abţineri. 
 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind transmiterea în folosinţă gratuită a unui 

teren către „Mănăstirea Sf. Ioan Rusul” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a construcţiei „Dispensar medical 

uman nr.5-9”, situată în Municipiul Giurgiu, str. Ierusalim 3000, adiacent 

prelungirii strada Decebal 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul 

public al Municipiului Giurgiu, precum şi alipirea unor terenuri situate în 

intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind desemnarea domnului VUCĂ EMIL 

GABRIEL în calitate de reprezentant al Municipiului Giurgiu în Adunarea 

Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „SĂNĂTATE 

ASIGURATĂ PRIN APĂ CURATĂ” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu amendamentul de a nu mai fi trecută calitatea de membru supleant a 

doamnei Meca Ianca. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie domnule Spoială să vă explic de ce a 

fost nevoie de această hotărâre de Consiliu. Se tot aruncă prin presă şi iese domnul  

Beianu şi spune că nu funcţionează ADI-ul din cauză că reprezentantul Municipiului 

Giurgiu nu participă sau nu e ăla care trebuie, nu ne acceptă hârtiile. Eu aş vrea să vă 

adresez o întrebare: atunci când membrul de bază, cum este reprezentantul Primăriei, nu 

poate fi prezent, are dreptul să dea o împuternicire, să delege pe altcineva să participe ca 

să se întrunească cvorumul? Fiindcă de două şedinţe ale ADI-ului, domnul Beianu ne tot 

contestă hârtiile, că ce venim cu fiţuici la dumnealui, că nu e bună asta, că e olograf, că e 

oloagă, că e cum o fi. Vin şi spun acum, că nu degeaba am făcut aceasta, noi aveam 

reprezentantul, era doamna Meca Ianca care este şi şefa Serviciului Proiecte Europene şi 

am considerat că este persoana cea mai în măsură să poată ţină legătura în ADI şi în 

viitoarea programare europeană şi eu ştiu, ce fonduri europene încercăm să mai atragem 

şi tot timpul i s-a contestat dreptul de a delega pe altcineva atunci când nu poate fi 

prezentă. De exemplu, mâine avem şedinţă, ne-a convocat Comitetul director – domnul 
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Beianu şi nu are cine să meargă, că doamna Meca Ianca este în concediu şi nu poate 

delega pe cineva. Nici eu, primar, nu pot şi atunci de aceea a fost nevoie să avem un 

membru prim şi prin Consiliu stabiliţi şi supleantul care să-l înlocuiască atunci când nu 

poate, să nu mai avem probleme de aşa zisă legalitate. Pentru aceasta a fost nevoie de o 

nouă hotărâre de Consiliu. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, ce rugăminte am la dvs., să-i puneţi 

o întrebare domnului Beianu: atunci când a avut calitatea de preşedinte al Consiliului 

Judeţean şi unde nu a putut să participe, dacă a împuternicit pe altcineva în locul 

dânsului. Să vedeţi că legea permite, fiindcă şi eu am fost vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean şi domnul Boiangiu în calitate de preşedinte unde nu putea participa, mă 

împuternicea pe mine. Nu e nici un fel de problemă, să ştiţi. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Era mai cu dare de inimă domnul Boiangiu şi de 

asta. 

Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind achiziţionarea de servicii de consultanţă, 

asistenţă şi reprezentare juridică 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La Comisia juridică dl. consilier Spoială 

Gheorghe şi dl. consilier Cepraga Sorin sunt împotrivă, iar dl. consilier Dinu Ionel este de 

acord cu proiectul de hotărâre prezentat. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş vrea să aduc în discuţie, nu faptul că se 

încredinţează unei firme de avocatură şi de ce s-a ajuns aici. În urmă cu vreo trei-patru 

ani, atunci când exista armonie şi deschidere între Consiliul Judeţean şi Primărie, fiind 

aceeaşi linie politică, Consiliul Judeţean a dat câte 28 de miliarde Primăriei municipiului 

să le folosească pentru cofinanţarea la proiectul european privind groapa de gunoi 

ecologică. Pentru faptul că lucrările nu avansau şi nu erau în termen Primăria a folosit 

banii aceştia pentru cheltuieli de investiţii. Nu suntem ca şi în cartea lui Alexandre 

Dumas – „După 20 de ani”, după doi ani, nu mai e aceeaşi linie directă între Consiliul 

Judeţean şi Primărie şi vezi Doamne, banii aceia au fost şi nici între partid şi domnul 

Lucian Iliescu cu domnul Mustăţea. Dintr-o dată banii care au venit la Primărie trebuie 

să-i dăm înapoi, noi la vremea aia, am încălcat nu ştiu ce regulament spune domnul 

Mustăţea acolo şi ne cere în judecată să dăm 56 de miliarde înapoi. Banii care nu au venit 

de la Consiliul Judeţean, ci au venit de la bugetul de stat prin redistribuirea cotei de TVA 

şi a cotei prin impozitul pe venit, prin Consiliul Judeţean. Dumnealor decât au făcut o 

hârtiuţă şi au trimis banii de acolo aici şi atât. Acum vin şi spun că trebuie să-i dăm înapoi 

noi, că i-am folosit în altă parte. Dacă-i dăm înapoi la Consiliu Judeţean, ei nu sunt ai lor, 

că nu au fost niciodată ai lor. Ei nu au fost proprietarii sau beneficiarii acestei sume, ci 

doar entitatea prin care a gestionat aceste sume să se ducă către UAT -uri.  

Drept urmare, eu nu ştiu ce o cere domnul Mustăţea acum, ca bani, dar fiind vorba 

de o sumă de 56 de miliarde, parcă nu aş lăsa la latitudinea, eu ştiu, cu toate că am tot 

respectul pentru domnul Ghincea şi acest serviciu, dar fiind o sumă atât de mare, eu zic că 
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s-a luat în discuţie şi acest aspect. Dvs. decideţi dacă e nevoie de o firmă de avocatură 

care să reprezinte pentru suma de 56 de miliarde sau lăsăm Primăria, prin Serviciul 

Juridic să facă acest lucru 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu aş avea un amendament la acest proiect de 

hotărâre. Consider că titulatura acestui proiect nu este completă. Avem aşa: hotărâre 

privind achiziţionarea de servicii de consultanţă, asistenţă şi reprezentare juridică, însă 

trebuie indicat neapărat numărul de dosar şi instanţa. Toate hotărârile cu privire la 

reprezentare juridică, trebuie să cuprindă aceste menţiuni. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Este prevăzut la art.1. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este incompletă titulatura, reprezentare unde? 

Domnul secretar Roşu Petre: Este o titulatură generică. Esenţial este reglementarea 

din dispozitivul hotărârii. Este o reglementare generică, dacă spunem amănuntele şi în 

titlu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte puncte de vedere? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu, eu vroiam ca, colega mea să nu plece stresată de 

aici. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă altcineva mai are de luat cuvântul? Dacă 

nu, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă?  1 vot împotrivă (dl. consilier Spoială Slav Gheorghe). Abţineri?  
 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Local nr.204 din data de 30 august 2012 privind numirea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în Consiliile de 

Administraţie şi în Comisiile de evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu în 

Consiliul de Administraţie al Colegiului Naţional „Ion Maiorescu”, al Liceului 

Teoretic „Tudor Vianu”, al Liceului Teoretic „Nicolae Cartojan”, Şcolii 

Gimnaziale Academician Marin Voiculescu, Şcolii Gimnaziale nr.7 şi Grădiniţa 

cu program prelungit „Dumbrava Minunată” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, dar propune înlocuirea art.1 astfel:  „Se aprobă următoarele modificări în 

Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar”.  

Domnul secretar Roşu Petre: Eventual, ale următoarelor unităţi de învăţământ. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Alte discuţii? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Am şi eu o modificare de propus. După cum ştiţi, 

eu nu sunt compatibil cu Consiliile acestea de Administraţie, în consecinţă, în 14 mai am 

înaintat demisia din Consiliul de Administraţie de la Şcoala nr. 8, din care făceam parte şi 

trebuie să mă înlocuiţi şi pe mine acolo. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: La Şcoala nr. 8 aceeaşi solicitare o am şi eu. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Pe mine trebuie neapărat să mă înlocuiţi pentru că 

nu pot face parte oricum. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Şi eu sunt incompatibilă cu A.G.A. şi cu C A.. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Dar nu putem în această şedinţă să facem, 

trebuie să treacă prin comisiile de specialitate. O să iniţiem un nou proiect de hotărâre. 

Domnul secretar Roşu Petre: Imediat vă daţi demisia. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Vă daţi demisia şi la următoarea şedinţă o să 

facem.... 

Domnul secretar Roşu Petre: Problema e să nu participaţi la nici o şedinţă. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu am participat la nici o şedinţă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte puncte de vedere? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor, vă aştept cu demisiile. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule secretar să facem modificarea la art.1. 

Domnul secretar Roşu Petre: „Se aprobă modificările componenţei Consiliilor de 

Administraţie ale următoarelor unităţi de învăţământ preuniversitar de stat din municipiul 

Giurgiu, după cum urmează:...” 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat cu 

modificarea pe care domnul Spoială a solicitat-o. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 24.449,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Şoseaua Portului, 

adiacent fostei instalaţii de Ferry – Boat 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, dar propune să se specifice şi în hotărâre perioada de realizare a investiţiei de 

24 luni de la data obţinerii autorizaţiei. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este un obiectiv extrem de important 

pentru Giurgiu. Noi aşteptăm de o perioadă lungă de timp ca să pornească şi în Giurgiu 

ceva, obiective economice. Iată că a apărut acest obiectiv. Acesta este un obiectiv extrem 

de important pentru Giurgiu, ca investiţii, ca surse de finanţare pentru investiţii, ca 

impozite şi taxe care se vor achita şi de asemenea, crearea de locuri de muncă. Lucru care 

este îmbucurător la domnul primar că a realizat şi a propus şi sper că va fi şi finalizat  

acest obiectiv. 

Realizarea acestui obiectiv de investiţii este extrem de importantă pentru Giurgiu 

pentru că el, practic, deschide o altă perspectivă oraşului în vederea dezvoltării activităţii 

portuare care pe vremuri, în 1947 sau 1948, era un obiectiv important la Giurgiu. 

Deci, eu am fost împotrivă la nişte activităţi legate de acest proiect şi pentru că 

acolo era prevăzut în acel loc şi un agrement, o zonă pentru muzeu. Ştiţi foarte bine că la 

vremea respectivă am votat împotrivă ca să nu mai fie, să fie scos acest punct. 
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Iată că a venit această societate cu un obiectiv extrem de important ca să se extindă 

portul Giurgiu şi să-şi realizeze un obiectiv important de investiţii în acel loc. 

Eu, domnule primar, consider că, cu lucrul acesta poate fi realizat, deasemenea 

trebuie făcut şi în mod expres o perioadă de 24 de luni de la data obţinerii avizului ca să 

poată fi realizat, să nu fie dus pe 5 ani, 10 ani sau 25 de ani. Partea de concesiune este 

nesemnificativă pentru oraş, nu aduce mare impact financiar, formidabil, de circa 100 

milioane pe lună, lucru care nu e important. Important este aici, locurile de muncă, 

crearea obiectivelor în acest sector şi activitatea de dezvoltare a oraşului Giurgiu.  

Deci, eu consider, domnule primar, sigur că trebuie să-i urăm succes acestui 

investitor care a venit la Giurgiu, să-i dăm tot sprijinul pentru a se realiza această 

activitate şi sigur acesta aduce un suflu nou oraşului Giurgiu în activitatea de dezvoltare a 

lui. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, vă răspund foarte scurt. Ştiţi că 

este vorba de acel proiect european High Performance Green Port, este vorba de noul 

port, Centrul trilogistic situat în zona unde este feriboat-ul în acest moment. Nu ştiu ce 

activitate muzeală în aer liber se putea face pe acolo, în sfârşit aşa s-a luat atunci, aşa a 

fost aprobat la vremea respectivă. Pentru că trebuia să poarte un nume i s-a spus zonă 

muzeală, dar nu cred că s-a plimbat cineva pe acolo să vadă muzeul. 

Acest investitor, cu toţii ştiţi că este, investiţia se face în baza unui proiect 

european, cu finanţare europeană. El a fost pe prima fază a finanţării 2007-2013 pe TNT, 

pe programul operaţional european privind dezvoltarea transportului. Acum merge pe 

conectivitate, eficienţă, pe cealaltă parte a proiectului, pe CEF – Conectivity Europe 

Facility. Deci, este exact varianta adoua, continuarea proiectului TNT. Proiectul a primit 

finanţare pentru faza de fezabilitate, pentru studiul de fezabilitate, a primit deja 800 de 

mii de euro, suntem coparticipanţi cu Zona Liberă la acest proiect. Tot în baza acestui 

proiect european se va face şi reabilitarea străzilor şi şoselelor din Zona Liberă şi a 

cheului din Zona Liberă. Deci, proiectul nu este doar pentru acest terminal trimodal, va fi 

cuprinsă şi cu investiţii Zona Liberă pentru derularea acestui proiect.  

A impune acum 24 de luni, când încă nu avem actele şi nu avem încă condiţiile de 

depunere a proiectului în faza a doua. Noi am primit pentru prima fază şi este în 

continuare, dar eu zic că, sunt aşa susceptibil un pic, că mai devreme de sfârşitul anului 

nu vom avea nici o formă de a depune proiectul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, am spus 24 de luni de 

la obţinerea autorizaţiei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Oricum o termină, că vă daţi seama că de când au 

autorizaţia trebuie să o termine că se finanţează cu fonduri europene.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 24 de luni este un termen rezonabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, da. Având în vedere că este, dar nu trebuie să 

impunem noi acum prin hotărâre de Consiliu. Având în vedere  că acest proiect se 

derulează în parteneriat cu Primăria şi mai avem în vedere faptul că este un proiect de 

dezvoltare a zonei respective şi este susţinut de o firmă privată, nu este de o entitate 

administrativă. Deci, firma privată are tot interesul să-şi continue şi să-şi termine lucrarea 

mai repede ca să şi beneficieze până la urmă, iar finanţarea va fi în procent de 85 cu 15, 

fiindcă intră pe strategia Dunării şi intră cu această facilitate. Eu zic că va avea tot 
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interesul ca să termine, este un investitor puternic, este firma de logistică a societăţii 

Voestalpine. Ei au nevoie de un terminal în care să-şi descarce mărfurile în mediu 

protejat, adică în interiorul unei hale fiindcă iarna au probleme privind manipularea 

materiei prime pe care o aduc din Austria. Eu zic că au tot interesul să facă, dacă vedem 

că nu-şi cere autorizaţia putem să-l, dar la concesiunea care o plătesc asimilară cu Zona 

Liberă, eu zic că pentru 2 milioane de euro pentru 24 de mii de metri pătraţi, eu zic că e 

un lucru foarte bun. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, având în vedere că dau 

100 de milioane pe lună, e sumă modică. Dar, aici e important să se dezvolte oraşul şi 

zona respectivă este o zonă extrem de importantă prin faptul că se vor crea locuri de 

muncă, se va face trafic de mărfuri, iar acest lucru, nu va fi domnule primar, că noi am 

întrebat în cadrul şedinţei dacă va deservi strict doar partea de metale. Nu, el va avea un 

rol de port de macro, va manevra orice alte mărfuri, nu va fi numai pe bunuri mobile, nu 

va fi numai de table sau alte lucruri. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule Spoială, să dea Dumnezeu să fie aşa 

cum ziceţi dvs.. Vă rog frumos, dacă mai sunt şi alte observaţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să vă spun de ce, domnule Spoială, să vă spun de 

ce nu trebuie să punem interdicţii. Orice interdicţie în actul pe care îl facem de dare în 

concesiune, înseamnă că atunci când se duce cu proiectul european să-l controleze, păi 

ştiţi că dacă nu-i dai drumul ţi-l ia, dacă în 2 ani de zile nu-l faci, ţi-l ia. Ori, el s-ar putea, 

ca prin proiectul de investiţii şi prin proiectul de finanţare să-i dea 3 sau 4 ani termen 

maxim, ori dacă termenul nostru este mai mic decât termenul maxim, o să le creem 

probleme. Eu zic să nu-l îngrădim, să vină să facă, este proiect în continuare. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Să dea Dumnezeu să facă! Mai sunt şi alte 

puncte de vedere? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunteţi pesimist, domnule preşedinte? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu sunt pesimist, dar am văzut destule himere, 

am alergat după ele. Dacă mai sunt luări de cuvânt? 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat 

între Şcoala Gimnazială Academician Marin Voiculescu şi Primăria 

Municipiului Giurgiu şi acordarea unui sprijin financiar 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Să se consemneze că nu particip la vot. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesare 

concesionării prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 100,00 mp., situat 

în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Giurgiu, în 

calitate de partener, la organizarea „Târgului de Toamnă – bunuri de larg 

consum” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul  „Realizare pistă de atletism Parc Steaua Dunării”  
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 19.000 lei, Asociaţiei Seniorilor Giurgiuveni 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 



 21 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 3.000 lei, doamnei Voinea Floarea din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 5.000 lei, domnului Ion Teodor din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 şi rectificării Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 5.000 lei, doamnei Dinu Aurelia din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind transmiterea în folosinţă gratuită a unui 

teren către S.C. WIROM GAS S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pe perioada septembrie - noiembrie 

2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:   Aşteptăm propuneri. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am să fac eu o propunere în acest sens, nu 

înainte de a felicita întreg grupul PP-DD care s-a reunit în întreaga lui forţă şi să-l 

felicităm şi pe domnul Gărăgărea, domnul inginer Gărgărea Dumitru şi vreau să-l propun 

pentru următoarele şedinţe pe domnul Ciobanu George. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Alte propuneri? Dacă nu mai sunt, vă supun la 

vot proiectul de hotărâre  cu propunerea făcută. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Declar închise lucrările şedinţei de astăzi. 

 

Şedinţa se încheie la ora 13
12

. 
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